

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour direction.

51.—(24448) Soumise une communication de l'Association des Bouchers de Montréal, sollicitant une entrevue avec le Bureau.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'informer les réquerants que le Bureau regrette de ne pouvoir se rendre à leur demande, avant une dizaine de jours, attendu que tout son temps est pris, en rapport avec les amendements à la Charte.

52.—(25050) Soumise une communication du "Montreal Local Council of Women", demandant à la Ville de faire fermer les buvettes, à 7 hrs du soir, à tous les militaires en uniforme (khaki) durant la période de la guerre.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'informer ledit Conseil que le Bureau le remercie de ses suggestions, mais que cette question relève entièrement du Gouvernement Fédéral.

53.—Soumise une communication de Dame Annasia Dignard, au sujet de sa réclamation pour chute sur le trottoir.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

54.—(24710) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Charge du Transport, au sujet de la demande faite par la Compagnie du Pacifique, pour être autorisée de construire des voies d'évitement aux rues Cartier, Charlotte et Bordeaux.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Département en Loi avec instructions de prendre les mesures nécessaires aux fins de protéger les intérêts de la Ville.

55.—(24918) Soumis un rapport de l'Architecte de la Ville, faisant part au Bureau du fait que l'Inspecteur en Chef du Service de la Plomberie a été nommé membre du "Committee of Research" de l'"American Society of Sanitary Engineering".

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De déposer de record.

56.—(22782) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, concernant certaines mesures à prendre en vue de protéger la conduite d'eau de la rue Cadillac.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De donner instructions au Surintendant du Service d'Incineration, de faire déposer de la cendre sur la rue Cadillac, dans le quartier Longue-Pointe, afin de protéger les tuyaux à l'eau suivant la recommandation contenue dans ledit rapport.

57.—(25025) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, au sujet de l'offre faite par la "Ross Realty Company", aux fins de céder à la Cité, parties des avenues Beaconsfield et Hingston.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recommander au Conseil l'acceptation de ladite offre suivant la recommandation du Député-Ingénieur en Chef.

58.—(25043) Soumis un rapport du Surintendant de l'Eclairage, recommandant l'installation de deux lampes de 100 bougies, pour l'amélioration de l'éclairage de la rue Western.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'autoriser le Surintendant de l'Eclairage à faire installer lesdites lumières aux endroits mentionnés dans son rapport.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department for advice.

51.—(24448) Submitted a communication from the Butchers' Association of Montreal, asking for an interview with the Board.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That petitioners be informed that the Board regret to be unable to grant said request before ten days, as the whole of their time is taken up with the amendments to the Charter.

52.—(25050) Submitted a communication from the Montreal Local Council of Women, asking that the City have the bar-rooms closed at 7 p.m. to all military in uniform (khaki) during the war.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said Council be informed that the Board thank them for their suggestions, but that this matter is exclusively within the province of the Federal Government.

53.—Submitted a communication from Dame Annasia Dignard, anent her claim re fall on the sidewalk.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department for a report.

54.—(24710) Submitted a report from the Engineer in charge of transportation, anent the application made by the Canadian Pacific Railway Co. to be authorized to lay sidings on Cartier, Charlotte and Bordeaux streets.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department with instructions to take the necessary measures in order to protect the City's interests.

55.—(24918) Submitted a report from the City Architect, informing the Board that the Inspector in Chief of the Plumbing Department has been appointed a member of the Committee of Research of the American Society of Sanitary Engineering.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the same be filed of record.

56.—(22782) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, anent certain measures to be taken in order to protect the water main on Cadillac street.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That instructions be given to the Superintendent of the Incineration Department, to have ashes deposited on Cadillac street, in Longue Pointe Ward, in order to protect the water pipes, as per recommendation contained in said report.

57.—(25035) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, anent the offer made by the Ross Realty Co. to cede to the City parts of Beaconsfield and Hingston avenues.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said offer be accepted as per recommendation of the Deputy Chief Engineer.

58.—(25043) Submitted a report from the Superintendent of the Light Department, recommending that two 100 candle power lamps be installed, in order to improve the lighting of Western street.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the Superintendent of the Light Department be authorized to have the said lights installed at the places mentioned in his report.